



## «XALQARO MIGRATSIYANING IQTISODIY VA HUQUQIY JIHALARI»

mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy konferentsiyasini o'tkazish bo'yicha

### AXBOROT XATI

Bugungi kunda zamonaviy dunyo nafaqat har bir davlat iqtisodiyoti, shu bilan birga jahon xo'jaligining samarali faoliyat yuritishini ta'minlaydigan global migratsiya jarayonlari bilan tavsiflanadi. Migratsiya oqimlari xalqaro munosabatlar, demografik vaziyat, mehnat bozori shakllanishi va ularning segmentatsiyasiga ta'sir qiladi.

Ushbu mavzuning dolzarbligini inobatga olgan holda **Mirzo Ulug'bek nomidagi O'zbekiston Milliy universiteti Janubiy Koreyaning KONKUK universiteti bilan hamkorlikda 2024 yil 25 iyun kuni** «Xalqaro migratsiyaning iqtisodiy va huquqiy jihatlari» mavzusida xalqaro ilmiy-amaliy konferentsiya o'tkazish rejalashtirilgan. Shu munosabat bilan barchani ushbu xalqaro anjumanda ishtirok yetishga taklif qilamiz.

**Konferentsiya doirasida quyidagi muammoli masalalarni muhokama qilish rejalashtirilgan:**

1. Xalqaro migratsiyani tartibga solishning huquqiy, iqtisodiy va institutsional asoslari;
2. Xalqaro migratsiya aholi daromadlarini oshirish va kambag'allikni qisqartirishning muhim omili sifatida;
3. O'zbekistonda mehnat migrantlari harakatining rivojlanish bosqichlari: retrospektiv tahlil;
4. Mamlakat milliy va iqtisodiy xavfsizligiga xalqaro migratsiyaning ta'siri;
5. O'zbekiston iqtisodiyotida real va moliyaviy sektorning rivojlanishi hamda unda tashqi migratsiyaning o'rni va roli;
6. O'zbekiston mehnat migrantlari geografiasining o'zgarish tendensiyalari;
7. Respublika mintaqalarini ijtimoiy-iqtisodiy rivojlantirishda mehnat migrantlarining o'rni va roli;
8. Makroiqtisodiy jarayonlar, va unga ishchi kuchi migratsiyasining ta'siri;
9. Mamlakatda ijtimoiy soha rivojlanishi va unda ishchi kuchi resurslaridan samarali foydalanish yo'llari;
10. Davlatning fiskal va monetar siyosati hamda unga migratsiya jarayonlarining ta'siri;

Konferensiya materiallari elektron shaklda chiqariladi. Shu munosabat bilan konferensiyaning barcha ishtirokchilaridan tezislarni **2024 yil 15 iyungacha** tatyana.kim2229@gmail.com elektron manzili yoki o'zbek tilidagi makolalar (+99899) 039-62-49, rus va ingliz tilidagi makolalarni (+99897) 462-30-73 va (+99890) 933-28-05 telegramm raqamlariga yuborishlaringizni so'raymiz.

**Tezislarni chiqarishga qo'yiladigan talablar:**

1. Tezislar konferensiya yo'nalishlariga oid dolzarb mavzularda, ilmiy tahlil va tugallangan fikrlar asosida amaliy tavsiyalar bilan taqdim etilishi lozim.

2. Tezislar hajmi – 5 betgacha.

3. Matn formati: MS Word, Times New Roman shrifti, 14 kegel kattalikda bo'lishi kerak. Satrlar oralig'i 1,5 interval. Chegara o'lchovlari: yuqori va quyi – 2 sm, chap tomon – 2 sm, o'ng tomon – 2 sm. Matn boshlanishida 1 sm abzas tashlanadi, satr kengligi bo'yicha formatlanadi.

4. Rasm va jadvallar nomlanishi arab raqamlari bilan belgilanishi (1-rasm, 1-jadval va h.k.), maqola matnida ularga havola etish lozim; jadvallar ichidagi yozuvlar 12 kegl bo'lishi kerak. Foydalanilgan adabiyotlarga matnda havola beriladi.

5. Maqola matni quyidagi tartibda rasmiylashtiriladi: - muallif (hammualliflar)ning familiyasi, ismi-sharifi (ilmiy darajasi, ilmiy unvoni, ish joyi, lavozimi, telefon raqami, ye-mail) konferensiya yo'nalishi raqami; - maqola nomi katta harflar bilan 14 kegl va o'rta qismiga joylashtiriladi.

Yuqorida ko'rsatilgan rasmiylashtirish talablariga javob bermaydigan, konferensiya mavzusiga aloqador bo'lmagan maqola va tezislar qabul qilinmaydi.

• Maqola/tezislar ilgari nashr etilmagan bo'lishi shart. Barcha maqolalar ko'rib chiqiladi va antiplagiat dasturi orqali tekshiriladi hamda ijobiy o'tgan ishlar nashrga tavsiya etiladi.

• Har bir muallif bir vaqtning o'zida yakka va hammualliflikda tezis bilan qatnashishi mumkin.

**KONFERENSIYAGA TAQDIM QILINGAN MAQOLALAR UCHUN TO'LOV QILINMAYDI**

**Mas'ul shaxslar:**

1. Eshmirzayev F.I- (+99899) 039-62-49;
2. Razakova B.S.- (+99897) 462-30-73;
3. Kim T.V.- (+99890) 933-28-05



# ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

## о проведении международной научно-практической конференции на тему:

### **«ЭКОНОМИЧЕСКИЕ И ПРАВОВЫЕ АСПЕКТЫ МЕЖДУНАРОДНОЙ МИГРАЦИИ»**

На сегодняшний день для современного мира характерны глобальные миграционные процессы, обеспечивающие эффективное функционирование народно-хозяйственного комплекса каждого государства и мирового хозяйства в целом. Миграционные потоки влияют на межгосударственные отношения, на демографическую ситуацию, на формирование рынков труда и их сегментацию.

Принимая во внимание актуальность данной темы, **Национальный Университет Узбекистана имени Мирзо Улугбека в сотрудничестве с Южнокорейским Вузом KONKUK University 25 июня 2024 года** организует международную научно-практическую конференцию на тему: «Экономические и правовые аспекты международной миграции»

Приглашаем Вас принять участие в данной международной конференции  
**В рамках работы конференции планируется обсуждение следующих проблемных вопросов:**

1. Правовая, экономическая и институциональная основы регулирования международной миграции;
2. Международная миграция, как важный фактор увеличения доходов населения и сокращения бедности;
3. Этапы развития движения трудовых мигрантов в Узбекистане: ретроспективный анализ;
4. Влияние международной миграции на национальную и экономическую безопасность страны;
5. Место и роль внешней миграции в развитии реального и финансового секторов экономики Узбекистана;
6. Тенденции изменения географии трудовых мигрантов Узбекистана;
7. Место и роль трудовых мигрантов в социально-экономическом развитии регионов республики;
8. Влияние миграции рабочей силы на макроэкономические процессы;
9. Пути эффективного использования ресурсов рабочей силы в развитии социальной сферы в стране;
10. Влияние миграционных процессов на фискальную и монетарную политику государства.

По результатам конференции планируется выпуск электронного сборника с материалами конференции. В связи с этим, всех участников конференции просим прислать тезисы в срок **до 15 июня 2024 года** на адрес электронной почты: [tatyana.kim2229@gmail.com](mailto:tatyana.kim2229@gmail.com)

#### **Требования к оформлению тезисов:**

1. Тезисы должны быть представлены на актуальные темы, связанные с направлениями конференции, основанные на научном анализе и законченных мнениях, с практическими рекомендациями.

2. Объем тезиса до 3 страниц.

3. Формат текста: оформление отредактированного текста материала производится в формате А4, текст набирается в программе MS Word, шрифт Times New Roman, 14 кегель, через 1,5 интервал, без переносов, с выравниванием по ширине. Размеры полей: верх и низ - 2 см, левая сторона - 2 см, правая сторона - 2 см. В начале текста вставляется абзац размером 1 см, форматируется по ширине строки.

4. Наименование рисунков и таблиц, а также должны быть отмечены арабскими цифрами (Рис. 1, Таблица 1 и др.), на них необходимо ссылаться в тексте статьи; размер шрифта должен быть 12. Ссылки должны быть указаны в тексте.

5. Текст статьи оформляется в следующем порядке:

- фамилия, имя автора (соавторов) (ученая степень, ученое звание, место работы, должность, номер телефона, адрес электронной почты) номер направления конференции;

- также в верхней части по центру размещается заголовок

- название статьи по кегелю 14, жирным шрифтом.

Тезисы, не соответствующие вышеуказанным требованиям к оформлению, приниматься не будут.

**Плата за участие в конференции не взимается.**

#### **Ответственные лица:**

1. Эшмирзаев Ф.И- (+99899)039-62-49

2. Разакова Б.С.- (+99897) 462-30-73

3. Ким Т.В.-(+99890) 933-28-05



## INFORMATION LETTER

### on holding an international scientific and practical conference on the theme:

### «ECONOMIC AND LEGAL ASPECTS OF INTERNATIONAL MIGRATION»

Today, the modern world is characterized by global migration processes that ensure the effective functioning of the national economic complex of each state and the world economy as a whole. Migration flows affect interstate relations, the demographic situation, the formation of labor markets and their segmentation.

Taking into account the relevance of this theme, the **National University of Uzbekistan named after Mirzo Ulug'bek in cooperation with the South Korean KONKUK University on June 25, 2024** organizes an international scientific practical conference on the theme: «Economic and Legal Aspects of International Migration»

We invite you to take part in this international conference.

Within the framework of the conference, it is planned to discuss the following problematic issues:

1. Legal, economic and institutional framework for regulating international migration;
2. International migration as an important factor in increasing incomes and reducing poverty;
3. Stages of development of the movement of labor migrants in Uzbekistan: a retrospective analysis;
4. The impact of international migration on the national and economic security of the country;
5. Place and role of external migration in the development of the real and financial sectors of the economy of Uzbekistan;
6. Trends in the geography of labor migrants in Uzbekistan;
7. The place and role of labor migrants in the socio-economic development of the regions of the republic;
8. The influence of labor migration on macroeconomic processes;
9. Ways of efficient use of labor resources in the development of the social sphere in the country;
10. Influence of migration processes on the fiscal and monetary policy of the state.

Based on the results of the conference, it is planned to release an electronic collection with conference materials. In this regard, we ask all participants of the conference to send abstracts **by June 15, 2024** to the email address: [tatyana.kim2229@gmail.com](mailto:tatyana.kim2229@gmail.com)

#### **Requirements for issuing theses:**

1. Theses should be presented on current topics related to the directions of the conference, based on scientific analysis and completed opinions, with practical recommendations.

2. The volume of the thesis is up to 3 pages.

3. Text format: the edited text of the material is designed in A4 format, the text is typed in MS Word, Times New Roman font, 14 pins, after 1.5 intervals, without hyphens, with width alignment. The dimensions of the fields: top and bottom - 2 cm, left side - 2 cm, right side - 2 cm. At the beginning of the text, a paragraph of 1 cm is inserted, formatted along the width of the line.

4. The names of the figures and tables, as well as should be marked with Arabic numerals (Fig. 1, Table 1, etc.), they should be referred to in the text of the article; font size must be 12. References must be specified in the text.

5. The text of the article shall be executed in the following order:

- surname, name of the author (co-authors) (academic degree, academic title, place of work, position, phone number, e-mail address) number of the conference direction;

- also in the upper part in the center is the title

- title of the article by pin 14, in bold type.

Abstracts that do not meet the above requirements for registration will not be accepted.

**There is no fee for participation in the conference.**

#### **Responsible persons:**

1. Eshmirzaev F.I- (+99899) 039-62-49

2. Razakova B.S.- (+99897) 462-30-73

3. Kim T.V.- (+99890) 933-28-05